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Kommunala Pensionärsrådet 

 

 

Justerandes sign   

 

 

KPR § 5      

 

 

Cykelvägen Lagan-Vittaryd 
 
Beslut 
Frågan kommer att tas upp på nästa sammanträde. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Frågan kring åtgärdande av cykelvägen Lagan-Vittaryd lyftes vid förra mötet. 

Magnus Gunnarsson (M) undersöker frågan med tekniska förvaltningen och 

återkommer. 
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Kommunala Pensionärsrådet 

 

 

Justerandes sign   

 

 

KPR § 6      

 

 

Bostadsbrist i Ljungby 
 
Beslut 
Informationen noteras. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Byggherrar och fastighetsbolag har bjudits in till dagens möte för att diskutera 

bostadsbristen i Ljungby. Medverkande är representanter för KONAB, 

Heimstaden och Kronstaden. 

 

Vid diskussionen framkomer bland annat att omkring 100 nya lägenheter 

kommer att färdigställas i Ljungby under 2017. Alla bostäder som byggs idag 

uppfyller generella tillgänglighetskraven. Hiss krävs i byggnader som är tre 

våningar eller högre. 

 

Vidare framkommer att trygghetslägenheter efterfrågas allt mer av äldre för att 

kunna/vilja flytta från sin villa. Fler bostäder behövs både centralt och på 

landsbygden. Det är önskvärt med fler liknande koncept som Åsikten. 

Viktigt är att det finns tillgång till gemensamhetsutrymmen. 

 

Heimstaden har två övernattningslägenheter/gästlägenheter som deras 

hyresgäster kan hyra om man ska få gäster. Ljungbybostäder har en 

gästlägenhet. 

 

I vissa kommuner har äldre förtur till de lägenheter som ligger i markplan men 

det finns ingen sådan policy i Ljungby. 

 

Det framkommer också att det krävs åtgärder på riksplanet för att öka 

bostadsbyggandet. Problemet med nya bostäder är att de är dyra att bygga. Det 

finns möjlighet att söka olika stöd för bostadsbyggande men det förutsätter att 

man bygger i större skala. 

 


